
VIKTIG INFORMATION! 

 

Återvinningsstationen 
 

Sedan mitten av februari har det återkommande ställts säckar med 
restavfallssopor bakom containrarna. Problemet har blivit en sanitär 

olägenhet och måste få ett slut! 
 
Styrelsen har diskuterat problemet vid flera tillfällen och vi provade att sätta upp 
informationslappar på containrarna. Men eftersom problemet kvarstår har både Vafab och 
Västerås stad kontaktats samt att en polisanmälan om nedskräpningen har upprättats. 

Vi ber er alla att hålla koll och skicka alla iakttagelser till styrelsen via mejl då vi har fått 
tillåtelse av polisen att ta signalement och kort på dem och de fordon som stannar till och 
lämnar av sopsäckarna bakom containrarna som bevismaterial inför en eventuell utredning.  

Varje tillfälle av nedskräpning dokumenteras för att vi eventuellt ska kunna ansöka om att få 
tillstånd till kameraövervakning. 

Inom kort kommer det upp en skylt med information om hur sorteringen ska gå till med 
både text och bilder så att informationen ska gå fram ordentligt även till dem som eventuellt 
inte kan läsa. 
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